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Abstract (en)
The show case has a basic body and a dome extending over the latter. The dome is constructed so that it can be lifted up in relation to the basic
body and fixed within a lifting range in at least one position. In the region of the dome interior surrounded by the dome, there is arranged a lifting
rod which positions the dome and extends essentially in a vertical direction. The lifting rod is at least partially surrounded by a hollow column which
extends in the region of the dome interior and is arranged with its longitudinal axis essentially in the region of a longitudinal axis of the lifting rod.
Arranged in the region of the hollow column is at least one intermediate platform which extends essentially in a horizontal plane.

Abstract (de)
Die Ausstellungsvitrine weist einen Grundkörper (4) und eine diesen überspannende Kuppel (2) auf. Die Kuppel (2) ist gegenüber dem
Grundkörper (11) anhebbar und innerhalb eines Hubbereiches in mindestens einer Position fixierbar ausgebildet. Im Bereich eines von der
Kuppel umschlossenen Kuppelinnenraumes ist eine die Kuppel positionierende Hubstange (16) angeordnet, die sich im wesentlichen in lotrechter
Richtung erstreckt. Die Hubstange (16) ist mindestens teilweise von einer Hohlsäule (14) umschlossen, die sich im Bereich des Kuppelinnenraumes
erstreckt und mit ihrer Längsachse im wesentlichen im Bereich einer Längsachse der Hubstange angeordnet ist. Im Bereich der Hohlsäule (14) ist
mindestens eine Zwischenplattform (8) angeordnet, die sich im wesentlichen in einer horizontalen Ebene erstreckt.
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